

IMPLEMENTATION OF MULTIMEDIA “LANGUAGE ONLINE SITE: FRENCH” IN LEARNING FRENCH SPEAKING SKILLS

Elsa Gisella Hutajulu, Soepratpo Rakhmat

French Departement, FPBS, Indonesia University of Education

Adress : Jl. DR. Setiabudhi No. 229, Bandung 40154, West Java, Indonesia

Email: giselsa@yahoo.com

ABSTRACT

This study aims to describe the application of multimedia “Language Online site: French” in learning French speaking skills. The actual result is multimedia can stimulate learners to remember the contents of the lesson faster through visual media followed with text. The multimedia benefit for educator is the effectiveness of time by guiding each learner as a whole and simultaneously. In addition, the educator applied a learning by doing method to all learners. The suggestion from the result of this study that the educator to use multimedia suite with the learners abilities.

Keywords : Online multimedia learning site, French speaking skills, Application of learning.

**UTILISATION DU MULTIMEDIA DE “LANGUAGES ONLINE SITE: FRENCH”
DANS L’APPRENTISSAGE DE LA PRODUCTION ORALE**

Elsa Gisella Hutajulu, Soepratno Rakhmat

Departement de Français, FPBS, Université Pédagogique d’Indonesie

Adress : Jl. DR. Setiabudhi No. 229, Bandung 40154, Java Ouest, Indonésie

Email: giselsa@yahoo.com

RESUME

Cette étude a pour objectif de décrire l’application du multimédia «Site Web Language Online: French» dans l’apprentissage de Production Orale. Le résultat montre que le multimédia peut inciter les apprenants à mémoriser plus rapidement le contenu de la leçon par le biais de supports visuels suivis de texte. L'avantage du multimédia pour l'enseignant est l'efficacité du temps en guidant chaque apprenant simultanément. En outre, l'enseignant a appliqué une méthode d'apprentissage par la pratique à tous les apprenants que l'enseignant utilise d'outres multimédias selon les capacités des apprenants.

Mots-clé : Site d'apprentissage multimédia en ligne, Production Orale, il est souhaitable